
1 
 

Nr AO.0002.00018.2022 

 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXVIII 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 8 grudnia 2022 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 14:30, a zakończono o godz. 14:49 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 14 radnych.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński 

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXVIII sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, poinformował, iż sesja została zwołana na 

podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym. Następnie, radni zostali poproszeni  

o sprawdzenie quorum. 14 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę 

obecności, co oznacza, iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia  

i podejmowania prawomocnych decyzji. 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poddał pod głosowanie porządek obrad: 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (A. Chorbiński)  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r.; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2022-2030; 

c) w sprawie nadania odznaki „Zasłużony dla Gminy i Miasta Kleczew”. 

4. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3a) Skarbnik Gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r. Ponadto, na wniosek 

burmistrza wniosła o wprowadzenie autopoprawki, która związana jest z otrzymanym przed 

chwilą wyrokiem sądu dot. zabezpieczenia środków na wypłatę odszkodowania na rzecz osoby 

fizycznej w kwocie 8.600 zł, pozostałe odsetki 2.000 zł oraz koszty postępowania sądowego 

1.100 zł. Ponadto, w celu informacji Pani skarbnik wyjaśniła, że zakończył się nabór wniosków 

na wypłatę dodatku węglowego oraz na wypłatę dodatków dla gospodarstw domowych i dla 

podmiotów wrażliwych. Na dzień 30 listopada br. wpłynęło 2955 wniosków na dodatek 

węglowy, a do dzisiaj wypłacono świadczenie na 1942 wnioski. Na obecnej sesji została 

przedstawiona szacowana kwota do końca roku. Z otrzymanych środków finansowych zostaną 

zapłacone 102 wnioski, a pozostanie do wypłaty 901 wniosków. W zakresie dodatku dla 

gospodarstw domowych i podmiotów wrażliwych, łącznie złożono 221 wniosków, a zostało 

wypłaconych 175 wniosków. W związku z powyższym, do wypłaty pozostało 46 wniosków. 

Na sesji bieżącej zabezpiecza się środki finansowe na wszystkie złożone wnioski.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński w nawiązaniu do przedstawionego 

uzasadnienia, poprosił Panią skarbnik o przedstawienie bardziej szczegółowych informacji  

w sprawie odszkodowania.  

Skarbnik gminy Beata Kozikowska wyjaśniała, że przed chwilą otrzymała od radcy prawnego 

wyrok i może przybliżyć temat, iż jest to sprawa z lat około 2006-2008 o błędne ustawienie 

witacza. Który został postawiony na terenie prywatnym, zamiast w pasie drogowym. Dodała, 

że powyższa sprawa toczyła się wiele lat i zakończyła się wyrokiem.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak w nawiązaniu do powyższego, zapytał 

- jeżeli sprawa została przekazana przed chwilą Pani skarbnik, a trwała kilka lat, to dlaczego 

rada musi od razu podejmować decyzje w tej sprawie, bez możliwości zapoznania się z nią ?  

Skarbnik gminy Beata Kozikowska wyjaśniła, że radca prawny otrzymał na podstawie wyroku 

nakaz do zapłaty, dlatego trzeba zabezpieczyć środki.  

Następnie, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak zapytał, o szacowana kwotę. 
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Skarbnik gminy Beata Kozikowska wyjaśniła, że szacowana na podstawie wartości, jakie 

wpłynęły. Złożono 2955 wniosków, nie wszystkie wnioski mogą zostać pozytywnie 

rozpatrzone, dlatego wyszacowano, że założona zostanie kwota z 2940 wniosków i na 

podstawie tej kwoty szacowanej (by nie zwoływać już sesji, ponieważ więcej wniosków już nie 

wpłynie) proponuje się, by tę kwotę wprowadzić do budżetu. Wyjaśniła, że środków na koncie 

nie ma, będą uruchamiane w momencie, gdy poszczególne transzę będą wpływały. Dodała, że 

gmina tak jak inne gminy wprowadziła kwoty na podstawie wniosków, które już wpłynęły.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak zapytał, co stało na przeszkodzie, że 

wcześniej nie można było zrobić w ten sposób? Jeżeli wiadomo było, że we wrześniu wpłynęła 

dana ilość wniosków, to na tę ilość wniosków rada przegłosowałaby na sesji daną kwotę, 

następnie na kolejnej planowanej sesji zabezpieczyłaby kolejne środki, dlatego nie trzeba 

byłoby spotykać się na sesjach nadzwyczajnych.  

Skarbnik gminy Beata Kozikowska wyjaśniła, że radni i tak musieliby się spotykać, ponieważ 

były jeszcze inne ważne tematy, dla których sesje nadzwyczajne zostały zwołane, np. z powodu 

brakujących środków na odpady komunalne. Ponadto, wyjaśniła, że zmieniła się ustawa  

i zasady, dlatego nie można było oszacować wartości. Dodała, że w innych gminach również 

spotykano się częściej. 

Radny Andrzej Pawlaczyk w nawiązaniu do powyższego, zapytał Panią skarbnik, czy mogłaby 

wymienić gminy, które również obliczały w taki sam sposób?  

Skarbnik gminy Beata Kozikowska odpowiedziała, że gmina Wilczyn i gmina Kazimierz 

Biskupi.  

Radny Jacek Tylman zapytał, dlaczego w budżecie zdjęto środki na budowę drogi  

w miejscowości Przytuki?  

Skarbnik gminy Beata Kozikowska wyjaśniła, że było to już wyjaśniane na wcześniejszych 

sesjach. Droga w miejscowości Przytuki jest włączona w realizację zadania Modernizacja 

infrastruktury drogowej na terenie gminy Kleczew, finansowanej w ramach Polskiego Ładu.  

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXVIII/516/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Kleczew na 2022 r.: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (A. Chorbiński)  
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Ad 3b) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła objaśnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew  

na lata 2022-2030. Powyższe zmiany, które należy wprowadzić w załączniku nr 1 związane są 

z wprowadzeniem zmian w budżecie. W zakresie wykazu przedsięwzięć wprowadzono zmianę 

w 1.3.1.56 - Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Kleczew od 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych na okres 12 miesięcy od podpisania umowy (od maja 

2022 do 30 kwietnia 2023). Zmiana związana jest ze zwiększoną ilością odpadów, które są 

odbierane z terenu nieruchomości zamieszkałych (m. in. odpady zielone, budowlane). 

Nakłady finansowe na lata 2022-2023 - 2.502.000,00 zł; limit 2022 - 1.726.000,00 zł. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXVIII/517/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2022-2030: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (A. Chorbiński)  

Ad 3c) Inspektor Eugeniusz Kaczmarek przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie nadania odznaki „Zasłużony dla Gminy i Miasta Kleczew” Panu Włodzimierzowi 

Karpińskiemu. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXVIII/518/2022 w sprawie nadania odznaki „Zasłużony 

dla Gminy i Miasta Kleczew”: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (A. Chorbiński)  
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Ad 4. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady LXVIII sesji Rady 

Miejskiej w Kleczewie.  

 

                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                               Maciej Trzewiczyński 

 

Protokolant:  

Monika Gołębiowska 

 

 

 

 


